

Protokoll vid möte 2019-03-27

Mötetid: 17:15-17:47

Plats: TP 40



1. Mötets öppnande	Jonas Berglund öppnade mötet.
2. Val av justerare	Mikael Fredriksson och Veronika Andrijevic valdes till justerare.
3. Mötets behöriga utlysande	Mötet var behörigt utlyst.
4. Adjungeringar	Inga adjungeringar.
5. Fastställande av föredragslista	Föredragslistan godkändes
6. Närvaro	David Eriksson Marika Wallen Veronika Andrijevic Mikael Fredriksson Jonas Berglund Richard Hållberg Erik Johansson Ludwig Gardebrand Alice Neu
7. Föregående mötesprotokoll	Föregående mötesprotokoll godkändes och skrevs på.
8. Avstämning föregående möte	David: Han ska välja utskott till EDGB-LOGIN samt fixa ett samarbetsavtal mellan sektionerna. Han ska även gå på Lunchföreläsning med Trafikverket och pluggfrukost samt marknadsföra styrelsen. OK Erik: Han planerar att gå på Öppet hus torsdag den 7 Mars och han ska även gå på framtidsresan nästa tisdag. Han ska även gå på Lunchföreläsning med Trafikverket, pluggfrukost samt justera protokoll. OK Veronika: Hon ska försöka ha möte med Pontus angående hemsidan och ska även försöka få upp

	<p>GDPR-policyn på hemsidan. Hon planerar att uppdatera korten och informationen på sociala medier. Hon planerar även att gå på Lunchföreläsning med Trafikverket och marknadsföra styrelsen. OK</p> <p>Marika: Hon ska planera SektionsAktivas Fest och en pub. Planerar även att gå på Lunchföreläsning med Trafikverket och pluggfrukost. OK</p> <p>Mikael: Han ska avsluta Amo-veckan samt gå på grundutbildningsråd och marknadsföra styrelsen. Planerar även att gå på Lunchföreläsning med Trafikverket samt ska han uppdatera instagram som Logistik-student. OK</p> <p>Jonas: Han planerar att gå på Lunchföreläsning för Trafikverket, ordföranderåd och marknadsföra styrelsen samt pluggfrukost. Planerar även att justera protokoll, se över stadgarna och propositioner. OK</p> <p>Ludwig: Han planerar att gå på gemenskapsprojekt "Häng med sektionen", pluggfrukost, möte med utbildningsansvarig och gå på ett utbildningsråd. Han ska även gå på ett ytterligare PPG möte samt Lunchföreläsning med Amo. Han ska även försöka få ut pennor och diplom till Ingemar Eliasson. OK</p> <p>Wilma: Hon planerar att gå på pluggfrukost, Lunchföreläsning för trafikverket och kassör-råd. Hon ska även fortsätta arbeta med bokföringen samt planera för nästa års budget. Hon planerar att gå på "hänga med sektionen" och marknadsföra styrelsen. Ej Närvarande</p> <p>Richard: Han ska skriva en text för marknadsföringen av pluggfrukost och skicka den till Veronika. Han ska även att gå på pluggfrukost, skriva protokoll och gå på Lunchföreläsning med Trafikverket. Planerar även att gå på ett ordförandemöte tillsammans med Jonas och marknadsföra styrelsen. OK</p>
--	---

9. Projektledare LOGIN	David informerade att han har valt sitt utskott och ska ha en kick-off nästa vecka. Han ska skriva på ett samarbetsavtal mellan sektionen och EDGB-LOGIN. Han nämnde även att man har haft kontakt med ett par företag och redan nu har företagen erbjudit event med Lunchföreläsningar.
10. General Familjen	Ej Närvarande
11. Festerichefer	Marika informerade om att det är Sektionsstyrelsepub nästa vecka och kommer att befinna sig på vattentornet. Niklas: Ej Närvarande
12. Kassör	Wilma: Ej Närvarande
13. Marknadsföring	Veronika har inget att informera.
14. Näringsliv och alumn	Ida: Ej Närvarande
15. Arbetsmiljöombud	Mikael har inget att informera.
16. Ordförande	Jonas informerade om att man kan söka poster i kårstyrelsen för LinTek samt projektledare för LARM. Han nämnde även att han ska planera inför vårmötet, se över verksamhetsplanen och stadgarna. Richard har inget att informera om.
17. Rekrytering	Erik informerade om att han har varit på utbildningsmässan som var här på Campus Norrköping och har även varit på framtidsresan för gymnasieelever. Han nämnde även att broschyren är helt klar och har arbetat med I-resan.
18. Studienämndsordförande	Alice informerade att hon och Ludwig planerar inför kursutvärderingarna och ett event. Hon

	<p>nämnde även att de ska gå på ett IL-möte i Linköping. Ludwig informerade att han har försökt få tag på Ingemar Eliasson som är utsedd till gyllene moroten.</p>
19. Övriga frågor	<p>David undrar om EDGB-LOGIN kan ta ett lån från Logistiksektionen upp till 20000 kr. Han behöver gärna ett svar till kommande kvällsmöte.</p> <p>Jonas ska kolla upp den saken.</p>
20. Att göra till nästa möte	<p>David: Han planerar att ha Kick-off med EDGB-LOGIN och skriva ihop företagsfolder för olika företag.</p> <p>Marika: Hon planerar att genomföra Logistik-puben nästa vecka och fortsätta planera SektionsAktivas Fest.</p> <p>Veronika: Hon ska försöka prata med Pontus angående hemsidan, samt lägga upp ett event för Logistik-puben.</p> <p>Mikael: Han planerar att gå på Grundutbildningsråd, AMO-råd och skriva klart projektrapporten om AMO-projektet. Han planerar även att gå på en Lunchföreläsning med Akademibokhandeln nästa vecka.</p> <p>Ludwig: Han ska planera ett utvärderings event, samt gå på ett IL-möte i Linköping. Han ska även gå på Logistik-pub, Sektionsstyrelse-pub och en utbildning med Combitech.</p> <p>Jonas: Han planerar att gå på ordföranderåd och ITN-möte. Han ska även gå på Lunchföreläsningar, utbildning med Combitech samt Sektionsstyrelse pub. Ska börja arbetet med stadgarna och justera protokoll</p> <p>Alice: Hon ska arbeta med utvärderingarna, enkäten och gå på ett examinatorers möte. Hon även planerar att gå på ett även befinna sig på en</p>

	<p>utbildning med Combitech och ett IL-möte i Linköping.</p> <p>Erik: Han planerar skriva klart arbetet för att kunna lämna över för I-resan. Han ska även gå på Logistik-pub och Sektionsstyrelse pub nästa vecka.</p> <p>Richard: Han ska skriva protokoll och gå på Lunchföreläsning med Akademibokhandeln nästa vecka.</p>
26. Nästa möte	<p>Nästa träff: 2019-04-10 Nästa lunchmöte är: 2019-04-10 Nästa kvällsmöte är: 2019-04-15</p>
27. Mötets avslutande	<p>Jonas Berglund avslutade mötet.</p>

Protokoll fört av:

Richard Hållberg

.....

Justering:

Jonas Berglund

.....

Mikael Fredriksson

.....

Veronika Andrijevic

.....